
Skolebestyrelsesmøde 3
Onsdag den 25. oktober kl. 17.00 - 19.30 i Pusterummet på Langsøskolen.

Mødeleder: John

Afbud: Birgit, Jabaril

Dagsorden

1. Nyt fra elevrådet (17.00-17.15)

Referat: Elevrådets næstformand Sabrina fremlagde, hvilke emner elevrådet har
arbejdet med indtil nu:

- Eleverne savner kantinen og/eller en madautomat. Flere synes, der er for langt
til Super Brugsen og andre køber usunde mad- og drikkevarer, altså de
overholder ikke kostpolitikken. Elevrådet foreslår derfor, at der arbejdes med
et tilbud af mad på skolen.

- Efter en drøftelse i skolebestyrelsen går Sabrina nu tilbage til elevrådet og
foreslår, at de arbejder videre med et forslag om udbud, priser og hvem, der
kunne stå for en evt. skolebod, som skolebestyrelsen efterfølgende kan
arbejde videre med.

- Derudover undersøger Claus muligheden for, om FGU evt. kan levere varmt
skolemad.

- Jakob arbejder videre med vores nuværende leverandør i forhold til at
udbygge med servering af varm mad.

- Eleverne ønsker gardiner i klasserne ud mod udskolingsgræsarealet, da det
kan være svært at se, hvad der står på tavlen.

- Rettighedsrådet skal til København inden længe.

2. Karaktergennemsnit prøverne sommer 23 (17.15-17.30)
Se bilag Faktaark - 2022-2023 Ver.1 (03.10.2023).docx Faktaark (INTERN BRUG)
2021-2022 (03.10.2023).docx

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1813.aspx

Referat: Jakob gennemgik faktaarket - Langsøskolens karaktergennemsnit.

Vi ligger på niveau eller lidt over i karaktergennemsnit både i forhold til Silkeborg
Kommune og landsgennemsnittet.

3. Beslutning omkring sommerferiepasning sommerferien 24 (17.30-17.35)
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/Bilag/4-Skolefritidsordning-SFO/05-Aabningstider-moduler
-og-foraeldrebetaling
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https://docs.google.com/document/d/1xg35UgtUulARuyGHpRaML_aneF5UMraw/edit?usp=drive_web&ouid=109866849835853598895&rtpof=true
https://docs.google.com/document/d/1ZrLQ4YghChCd-v4Zmtng-YnmTG3KmQhC/edit?usp=drive_web&ouid=109866849835853598895&rtpof=true
https://docs.google.com/document/d/1ZrLQ4YghChCd-v4Zmtng-YnmTG3KmQhC/edit?usp=drive_web&ouid=109866849835853598895&rtpof=true
https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1813.aspx
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/Bilag/4-Skolefritidsordning-SFO/05-Aabningstider-moduler-og-foraeldrebetaling
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/Bilag/4-Skolefritidsordning-SFO/05-Aabningstider-moduler-og-foraeldrebetaling


Gødvad og Dybkjær står for feriepasningen i midtbyen

Referat: Nej tak til ekstra feriepasningsuger på egen skole.

Opmærksomhed på no show - kan vi gøre noget fremadrettet for at minimere det. Vi
sender bekymringen videre opadtil i kommunen.

Kan vi bruge forældrerådene til en kommunikation mellem forældrene, om hvem der
er tilmeldt feriepasningen?

4. Projekt omkring køkkenet, hvor er vi der? (17.35-17.40)

Referat: Mette fortalte kort om tankerne bag.
Mette har tilbudt at søge fonde, så vi evt. kan få ombygget vores madkundskabs
lokale, så det også kan bruges til produktion af egen skolemad - en kantineordning,
hvor elever fra f.eks. solen kan være i praktik (socialt arbejde).
Der vil ikke være økonomi i at drive egen kantineordning.
Bestyrelsen besluttede, at projektet stilles i bero.

5. Ny samarbejdsstruktur (17.40-17.50)

Skolestyrelsesvedtægten skal revideres.En sådan revision skal til udtalelse hos
skolebestyrelserne jf. folkeskoleloven Efterårets møde i Dialogforum for Skoleområdet
ændres til et møde i Stort Dialogforum Skole med en større deltagerkreds.
Se bilag: Revideret skolestyrelsesvedtægt til udtalelse

Udtalelsesskema_skolestyrelsesvedtaegt_frist_231103.docx

Referat: Jakob gennemgik ændringerne i samarbejdsstrukturen.
Bestyrelsen har ingen kommentarer.

6. Nyt fra udvalg, branding og skolefoto (17.50-18.15)

Referat:

Sabrina blev spurgt om, hvad hun synes om Langsøskolen. Hun synes, at skolen har
rigtig gode lærere, der gør undervisningen sjov og interessant.

Udvalget fremlagde tankerne fra deres første møde. De vil komme med et udkast, der
kan arbejdes videre med - og som elever og medarbejdere senere kan kommentere
på.

7. Pause (18.15-18.30)

Tilbagemelding fra forældre på skolefest (18.30-18.45)

Referat:
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https://docs.google.com/document/d/1uf4jWLhPdfsEhh99o6v7D_VfDyYelrxE/edit#bookmark=id.30j0zll
https://drive.google.com/drive/folders/1wU0sRMCLia7qzNAOvk3nncnWBKjtSK_q


Det nye koncept er rigtigt fint. Rigtigt godt at skolen var samlet om én fælles
by/skolefest.

Der er fine tilbagemeldinger fra forældrene både i forhold til ugen og selve
skolefesten.

God uge for eleverne, hvor de fik en rigtig god oplevelse af at tage ejerskab og
lykkes med div. projekter.

Spøgelseshuset var dog for voldsomt for de små børn - særligt når de var alene.

8. Meddelelsesbog update (18.45-19.10)

Referat:

Jakob gav en kort status.

Inklusionscentret begyndte at arbejde med den udvidede meddelelsesbog sidste
skoleår.

Et udvalg har efterfølgende lavet en meddelelsesbog til distriktsskolen ud fra den
drøftelse, der tidligere har været i skolebestyrelsen. Denne model bliver gennemgået
på husmøderne/afdelingsmøderne i Danmarkshuset og Verdenshuset i november, så
vi efterfølgende kan få nogle erfaringer med modellen. Herefter bliver den evalueret
med medarbejdere og derefter kommer den til behandling i skolebestyrelsen igen.

9. Nyt fra skoleledelse/skolebestyrelse/medarbejdere (19.10-19.20)
a. Fra ledelse
b. Fra skolebestyrelse
c. Fra medarbejdere

Referat:

10. EVT. (19.20-19.30)

Referat:

Næste møde er mandag d. 27. november og dialogmøde 1. november

Kommende punkter: Skole-hjemsamarbejde
Meddelelsesbogen
Opfølgning omkring madordning
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